
 

31.10-002 

 
CONVOCATORIA DE 

CONSEJO DEL DISTRITO DE 
LA JUNTA MUNICIPAL DE 

MARÍTIMO 
 
 
SESIÓN: ORDINARIA 
FECHA: 02-04-2014  
HORA: 18’00 h. 
LUGAR: Salón de Actos de la Junta 
Municipal de Marítimo 
Plaza Armada Española, 10 
 
 
ORDEN DEL DIA: 
 
1º.-Lectura y aprobación, del acta de la 
sesión anterior, celebrada el día 9-12-
2013. 
 
2º.-Dar cuenta del cambio y 
nombramiento de vocal del Grup 
Municipal Compromis, miembro del 
Consejo de Distrito. 
 
3º.-Dar cuenta del presupuesto asignado 
a la junta para el ejercicio 2014. 
 
4º. Moción del Concejal Presidente de 
la Junta Municipal en orden a la 
ejecución del presupuesto 2014 de la 
partida de festejos populares. 
 
5º.- Moción presentada por D. Joaquín 
Alpuente Lázaro, en su nombre y en el 
d’Esquerra Unida, sobre la plaza Doctor 
Lorenzo de la Flor, con las siguientes 
propuestas de acuerdo: 
 Que se mejore el mantenimiento y 
limpieza del jardín.  
Que se sustituya el tobogán por uno más 
seguro, y reparación o sustitución de los 
bancos. 
  
6º. Moción presentada por D. Joaquín 
Alpuente Lázaro, en su nombre y en el 
d’Esquerra Unida, sobre el 
acondicionamiento de los solares plaza 
Músico Moreno Eximeno y Músico 

 
CONVOCATÒRIA DE 

CONSELL DEL DISTRICTE 
DE LA JUNTA MUNICIPAL 

DE MARÍTIM 
 
 
SESSIÓ: ORDINÀRIA 
DATA: 02-04-2014  
HORA: 18’00 h. 
LLOC: Saló d’Actes de la Junta 
Municipal de Marítim 
Plaça Armada Española, 10 
 
 
ORDE DEL DIA: 
 
1r.-Lectura i aprovació, de l'acta de la 
sessió anterior, celebrada el dia 9-12-
2013. 
 
2n.-Dar compte del canvi i nomenament 
de vocal del Grup Municipal 
Compromis, membre del Consell de 
Districte. 
 
3r.-Donar compte del pressupost 
assignat a la Junta per a l’exercici 2014   
 
4t.- Moció del Regidor President de la 
Junta Municipal amb vista a l'execució 
del pressupost 2014 de la partida de 
festejos populars. 
 
5t.- Moció presentada per D. Joaquín 
Alpuente Lázaro, en nom seu i en el 
d'Esquerra Unida, sobre la plaça Doctor 
Lorenzo de la Flor, amb las següent 
propostes d'acord: 
 Que es millore el manteniment i neteja 
del jardí.  
Que se substituïsca el tobogan per un 
més segur i reparació o substitució dels 
bancs. 

 
6t. Moció presentada per D. Joaquín 
Alpuente Lázaro, en nom seu i en el 
d'Esquerra Unida, sobre el 
condicionament dels solars plaça Músic  
Moreno Eximeno i Músic Antonio 
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 Antonio Moreno Gans, con las 
siguientes propuestas de acuerdo:  
Que gestiones se han dado por parte del 
Ayuntamiento para agilizar la 
expropiación y acondicionamiento  de 
estas plazas, desde el pasado mes de 
junio. 
Mientras se hace efectiva la 
expropiación, que el Ayuntamiento 
acondicione la parte municipal 
correspondiente para que los vecinos 
puedan  hacer uso de este espacio 
publico. 
 
7º.- Pregunta  presentada por D. Joaquín 
Alpuente Lázaro, en su nombre y en el 
d’Esquerra Unida, sobre el 
mantenimiento de las escuelas del 
Distrito Marítimo.  
Que criterios se han seguido desde la 
Delegación de Educación, para 
determinar las actuaciones en estos 
colegios. 
 
8º.- Moción presentada por Glòria Tello 
Company, en su nombre y en el del 
Grup Compromís, sobre la cesión de 
solares municipales para el uso 
temporal de entidades sociales, con las 
siguientes propuestas de acuerdo:  
Que el Ayuntamiento seleccione los 
solares de titularidad municipal que se 
encuentren en condiciones adecuadas 
para poder ser cedidos a las entidades 
sociales de los barrios del Distrito 
Marítimo 
Que se convoque una reunión con las 
entidades del Distrito para explicarles la 
propuesta aprobada e instarles a 
presentar proyectos para el uso temporal 
de los solares, que serán evaluados y 
aprobados por el Consejo de Distrito 
 
9º.- Moción presentada por Glòria Tello 
Company, en su nombre y en el del 
Grup Compromís, sobre la creación de 
una comisión permanente, para cubrir 
las necesidades básicas de personas en 
situación de riesgo y exclusión social, 

 Moreno Gans, amb les següents 
propostes d'acord:  
Que gestions s'han donat per part de 
l'Ajuntament per agilitzar l'expropiació i 
condicionament  d'estes places, des del 
passat mes de juny. 
Mentre es fa efectiva l'expropiació, que 
l'Ajuntament condicione la part 
municipal corresponent perquè els veïns 
puguen  fer ús d'este espai públic. 
 
 
 
7m.- Pregunta  presentada per D. 
Joaquín Alpuente Lázaro, en nom seu i 
en el d'Esquerra Unida, sobre el 
manteniment de les escoles del Districte 
Marítim.  
Que criteris s'han seguit des de la 
Delegació d'Educació, per a determinar 
les actuacions en estos col·legis. 
 
 
 
8u.- Moció presentada per Glòria Tello 
Company, en nom seu i en el del Grup 
Compromís, sobre la cessió de solars 
municipals per a l'ús temporal d'entitats 
socials, amb les següents propostes 
d'acord:  
Que l'Ajuntament seleccione els solars 
de titularitat municipal que es troben en 
condicions adequades per a poder ser 
cedits a les entitats socials dels barris 
del Districte Marítim 
Que es convoque una reunió amb les 
entitats del Districte per a explicar-los la 
proposta aprovada i instar-los a 
presentar projectes per a l'ús temporal 
dels solars, que seran avaluats i aprovats 
pel Consell de Districte. 
 
9é.- Moció presentada per Glòria Tello 
Company, en nom seu i en el del Grup 
Compromís, sobre la creació d'una 
comissió permanent, per a cobrir les 
necessitats bàsiques de persones en 
situació de risc i exclusió social, 
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con las siguientes propuestas de 
acuerdo:  
Que la comisión creada tenga una 
periodicidad minima de reuniones 
trimestrales. 
Que la comisión este formada por 
Bienestar Social, Asociaciones de 
Vecinos y Comerciantes, Policía 
Municipal; Equipos directivos de 
Centros educativos, Secretariado gitano, 
miembros de diferentes grupos 
políticos, distintos colectivos sociales. 
Que la Comisión se ponga en 
funcionamiento antes del próximo  
Consejo de Distrito. 
 
10º.- Moción presentada por Glòria 
Tello Company, en su nombre y en el 
del Grup Compromís, sobre la mejora 
de los espacios verdes del Distrito 
Marítimo. Con las siguientes propuestas 
de acuerdo: 
Poner en marcha un plan de choque 
para revertir el deficiente 
mantenimiento de las zonas verdes, con 
especial atención a: Poda de árboles, 
Tratamiento fitosanitario necesario para 
la eliminación de plagas. 
Cumplimiento del articulo 18,punto d, 
de ordenanza de accesibilidad en el 
medio urbano. 
Que se priorice la plantación de plantas 
autóctonas. 
Que se seleccionen árboles 
representativos y se coloque una placa 
metálica con el informe de las 
características biológicas de la especie. 
 
11º.- Preguntas presentadas por Glòria 
Tello Company, en su nombre y en el 
del Grup Compromís, sobre la suciedad 
del solar municipal en la calle Lluís 
Despuig nº 45.  
Medidas concretas que se van adoptar 
para el correcto mantenimiento del solar 
municipal. 
 
12º.- Preguntas presentadas por Glòria 
Tello Company, en su nombre y en el 
del Grup Compromís, sobre el impreso 

amb les següents propostes d'acord:  
Que la comissió creada tinga una 
periodicitat mínima de reunions 
trimestrals. 
Que la comissió estiga formada per 
Benestar Social, Associacions de Veïns 
i Comerciants, Policia Municipal; 
Equips directius de Centres educatius, 
Secretariat gitano, membres de diferents 
grups polítics, distints col·lectius 
socials. 
Que la Comissió es pose en 
funcionament abans del pròxim Consell 
de Districte. 
 
 
10é.- Moció presentada per Glòria Tello 
Company, en nom seu i en el del Grup 
Compromís, sobre la millora dels espais 
verds del Districte Marítim. Amb les 
següents propostes d'acord: 
Posar en marxa un pla de xoc per a 
revertir el deficient manteniment de les 
zones verdes, amb especial atenció a: 
Poda d'arbres, 
Tractament fitosanitari necessari per a 
l'eliminació de plagues. 
Compliment de l'article 18, punt d, 
d'ordenança d'accessibilitat en el medi 
urbà. 
Que es prioritze la plantació de plantes 
autòctones. 
Que se seleccionen arbres representatius 
i es col·loque una placa metàl·lica amb 
l'informe de les característiques 
biològiques de l'espècie. 
 
11é.- Preguntes presentades per Glòria 
Tello Company, en nom seu i en el del 
Grup Compromís, sobre la brutícia del 
solar municipal en el carrer Lluís 
Despuig núm. 45.  
Mesures concretes que es van adoptar 
per al correcte manteniment del solar 
municipal. 
 
 
12é.- Preguntes presentades per Glòria 
Tello Company, en nom seu i en el del 
Grup Compromís, sobre l'imprés d'ajuda 
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de ayuda en las tasas de licencias de 
obras. 
A que es debido la eliminación del 
impreso modelo 865: tasa por 
actuaciones urbanísticas, impreso previo 
a licencia del área de rehabilitación del 
Cabañal Cañamelar, para poder solicitar 
ayuda. 
Por que el impuesto de construcción se 
paga cuando se concede la licencia, si 
existe una deducción del 100%.  
 
13º.- Preguntas presentadas por Glòria 
Tello Company, en su nombre y en el 
del Grup Compromís, sobre la apertura 
de la pasarela llamada “Cuc de Llum” y 
del antiguo circuito de formula 1 en el 
barrio de Nazaret. 
Que actuaciones piensa emprender el 
Ayuntamiento para cumplir la 
reivindicación de los vecinos y vecinas 
de Nazaret y del resto de ciudadanos. 
 
14º.- Preguntas presentadas por Glòria 
Tello Company, en su nombre y en el 
del Grup Compromís, sobre los 
problemas resultantes de la 
urbanización de la avenida del Puerto. 
Paso de peatones inundados con las 
lluvias, jardinería, mobiliario urbano y 
colocación de bancos sin sentido 
urbanístico, árboles ornamentales con 
plagas. 
Que tiene previsto el ayuntamiento para 
dar solución a los problemas de paso de 
los peatones y plagas en los árboles. 
 
12º.- Ruegos y preguntas.  

en les taxes de llicències d'obres. 
Per quina raó s’ha eliminat l'imprés 
model 865: taxa per actuacions 
urbanístiques, imprés previ a llicència 
de l'àrea de rehabilitació del Cabanyal 
Canyamelar, per a poder sol·licitar 
ajuda. 
Per que l’impost de construcció es paga 
quan es concedix la llicència, si hi ha 
una deducció del 100%.  
 
 
13é.- Preguntes presentades per Glòria 
Tello Company, en nom seu i en el del 
Grup Compromís, sobre l'obertura de la 
passarel·la anomenada “Cuc de Llum” i 
de l'antic circuit de formula 1 al barri de 
Natzaret. 
Que actuacions pensa emprendre 
l'Ajuntament per a complir la 
reivindicació dels veïns i veïnes de 
Natzaret i de la resta de ciutadans. 
 
14é.- Preguntes presentades per Glòria 
Tello Company, en nom seu i en el del 
Grup Compromís, sobre els problemes  
resultants de la urbanització de 
l'avinguda del Port. 
Passos de vianants inundats amb les 
pluges, jardineria, mobiliari urbà i 
col·locació de bancs sense sentit 
urbanístic, arbres ornamentals amb 
plagues. 
Que té previst l'ajuntament per a donar 
solució als problemes dels passos dels 
vianants i plagues en els arbres. 
 
15é.- Precs i preguntes.  
 
 

 
 
València, a 24 de març del 2014                

      LA SECRETÀRIA DE LA JUNTA 
MUNICIPAL DE MARÍTIM 

 


